
Dagsorden og referat Dato:  

11/8-2022 

Tid:  

17.15-19.15 

Sted:  

Græsted Skole 

Emne: Skolebesyrelsesmøde Mødedeltagere:   
Referent: Nicolai Schlüter 

Formål med mødet:   Forbered: 

- Gjort sig tanker om, hvad du gerne vil opnå ved at sidde i bestyrelsen 

- Orientere sig på skole og forældres hjemmeside (link) 

- Læst de vedhæftede filer til høringssvar 

 

Anvendelse af mødets resultat:   
 

Medbring:   

 

 
Emne Formål med punktet 

(- hvad skal vi udrette?) 
Proces 

(hvordan behandler vi emnet) Varighed Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 

1.  Velkommen og bordet rundt - Sat navn på alle 
- Godkende dagsorden 

 

Alle præsenterer sig kort. Og 
fortæller hvad man som 
forældre/medarbejder gerne 
vil opnå ved at sidde i 
bestyrelsen 

10 min Alle præsenterede sig og 
fortalte, hvorfor de havde valgt 
at stille op til bestyrelsen. Der 
var blandt andet fokus på 
følgende i samtalen: 
 

 Fokus på 
kommunikation mellem 
skole og forældre 

 Hvordan kan vi sikre 
bedre infrastruktur 
(sikker skolevej) 
mellem de 2 matrikler 

https://www.skole-foraeldre.dk/
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 Skabe endnu bedre 
brobygning mellem de 
to matrikler 

 Øge trivslen og 
fællesskabet på skolen 

 Mere bevægelse 
 Kantinedrift i Græsted 

2.  Hvad vil det sige at sidde i 
skolebestyrelse 

At få overblik over, hvad 
skolebestyrelsen kan og skal 
blande sig i. Samt hvad der 
er udenfor bestyrelsens 
arbejdsområde 

Nicolai laver et oplæg med 
mulighed for spørgsmål 

10 min Nicolai skitserede kort, hvad 
det vil sige at sidde i 
skolebestyrelse. Herunder hvad 
man som forælder har 
indflydelse på og hvad der er 
en ledelsesopgave. Alle 
bestyrelsesmedlemmer fik 
udleveret Skole og Forældres 
guide til nye skolebestyrelser. 
 
I den efterfølgende samtale 
blev det blandt andet drøftet, 
hvor konkrete en bestyrelse 
kan være når de udarbejder 
principper for skolen 

3.  Konstituering af bestyrelsen Bestyrelsen skal konstitueres. 
Der er allerede valgt 
formand. 

- Den tidligere 
skolebestyrelse vedtog 
at vi fremadrettet skal 
køre med forskudte 
valgperioder. Derfor 
skal vi i dag udpege 
halvdelen af de 
forældrevalgte, der skal 
være på valg igen om 2 
år.  

- Arbejdsgrupper i 
bestyrelsen 

30 min Tina og Bettina er kun 
valgt for 2 år. Der skal 
derfor holdes 
supplerende valg på 2 
forældrepladser om 2 år 
 

- Arbejdsgrupper i 
bestyrelsen 

- Formand og medlem i 
formandsgruppen 
Gribskov: Michala 

- Næstformand: Bettina  
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- Formand og medlem i 
formandsgruppen 
Gribskov: Michala 

- Næstformand: Bettina 
- Høringssvar (primær 

ansvarlige) 
- X-klasserækken: 
- Tingbakken: 
- Kontaktforældre: 
- Trafik: 
- PR og anden opsøgende 

kommunikation: 
- Ansættelsesudvalg: 
- Arbejdsdøgn? 
- Kontakt med 

politikkerne 
 

- Høringssvar (primær 
ansvarlige): Michala 

- X-klasserækken: Lone 
- Tingbakken: Peter 
- Kontaktforældre: Tina 
- Trafik: Peter/Janni 
- PR og anden opsøgende 

kommunikation: 
Michala/Rasmus 

- Ansættelsesudvalg: 
Uddelegeret til ledelsen. 
Dog ønsker bestyrelsen 
plads ved 
lederansættelser 

- Arbejdsdøgn? Nicolai og 
Michala 

- Kontakt med 
politikkerne: Michala 

4.  Budgetopfølgning   15 min Budgetopfølgning blev 
gennemgået. Der blev spurgt 
ind til, hvorfor skolerne skal 
afholde udgifterne til 
istandsættelse og indkøb af 
legepladser. Dette er en 
beslutning, der er taget fælles 
kommunalt. 
 
 

5.  Feriekalender At afgive høringssvar på 
feriekalender for skoleåret 
23/24 og 24/25 

Ferieplan skoleåret 
20232024.pdf

 
 

15 min Der var ingen umiddelbare 
kommentarer 
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Udkastet fra forvaltningen 
diskuteres og arbejdsgruppen 
skriver herefter et udkast til 
høringssvar. Nicolai indsender 
endeligt høringssvar senest 
den 30. august 

6.  Mål- og indholdsbeskrivelser i 
FO 

At afgive høringssvar på mål- 
og indholdsbeskrivelser i FO 

Sag på 
udvalgsmøde den 9. juni vedr. mål og indholdsbskrivelse FO.pdf 

Adobe Acrobat 
Document

 
 
Udkastet fra forvaltningen 
diskuteres og arbejdsgruppen 
skriver herefter et udkast til 
høringssvar. Nicolai indsender 
endeligt høringssvar senest 
den 1. september 

30 min Mål- og indholdsbeskrivelser 
blev kort præsenteret på 
mødet. 
 
På mødet blev der drøftet 
 

 Hvordan kan vi sikre 
brobygning, der gælder 
hele fritidslivet – også 
når man er teenager 

 Hvordan kan vi sikre 
der er samarbejdstimer 
nok mellem FO og 
skole. Som det er nu 
forsvinder 
samarbejdstimerne fra 
skoledelen når der 
starter mini-fo 

 Hvordan kan vi arbejde 
bedre med elever med 
særlige behov i FO – 
her tænkes særligt på 
skolestartere 

 
Michala udarbejder høringssvar 

7.  Punkter til kommende møder  - Nøgletal for skolen 
- Antimobbestrategi 

arbejdsgruppe 
- Kontaktforældre 
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- Hjemmeside 
- Princip for 

kommunikation mellem 
skole og hjem 

- Kommunikation med 
forældre og 
forældresamarbejde 

 


